
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 17 oktober 2014

Aanwezig: Cedric, Simon, Kathleen, Stef, Lena, Joni en Anne

Waarnemer: Jens

Verontschuldigd:

Afwezig: Kenny, Michiel en Arne

De vergadering wordt geopend om 13:14 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

� Het is vandaag kernraad, omdat het volgende week maandag te druk gaat zijn.

� De keuken is niet klaar voor de 24 urenloop. De mensen die hier nu zitten van de gang gaan die afwas doen.

� Heeft Alexander eigenlijk nog een kadotje gekregen voor het hout dat we van hem hebben gekregen op
EJWiekent? We denken van wel.

Komende activiteiten

Eetstandje 24 urenloop

We krijgen 4800 bickyburgers vaan bicky. We moetn alleen de saus en de broodjes nog zelf kopen. We hebben
nu begroot dat we 2500 broodjes gaan kopen, dit zou mogelijk moeten zijn om te verkopen. Met de nieuwe
begroting kunnen we de bicky’s aan 80 cent verkopen. We draaien dan nog plus 635 euro. Misschien moetne we
de bicky’s wel aan 1 euro blijven verkopen en alleen in de rustige uren aan 80 cent. Dit is moeilijk te begroten,
en het gaat niet deftig gecommuniceerd worden. We maken als we ze aan 80 cent verkopen nog steeds winst op
de bicky’s. We mogen op de 24 urenloop geen reclame maken voor bicky, maar we kunnen wel achteraf nog een
bicky eetstand doen en daar dan heel veel reclame maken voor bicky. We kunnen best gewoon 80 cent als prijs
aanhouden. We gaan aan LOKO vragen of we het logo van bicky op onze prijslijst mogen zetten, als dit niet mag
doen we het niet. Gust en Quentin rijden naar Bicky om de dozen op te halen. Joni en Fanne rijden naar Van Zon
om de broodjes en sauzen op te halen in Kampenhout. We geven Gust een fles karmeliet om hem te bedanken.
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Loopstand 24 urenloop

Het is uiteindelijk toch een truss constructie geworden. Ze gaan op maandag geleverd worden. We hebben ook mdf
platen besteld, deze gaan we nog verven, dit kan eventueel dit weekend gebeuren. De begroting draait negatief,
maar we keuren hem toch goed, want we willen dit geld er wel aan uitgeven. Sander Byl moet nog eens gaan
horen voor het mascotte pak.

Shiften 24 urenloop

De shiften zijn nog erg slecht ingevuld. WE gaan nog spammen om te zeggen dat iedereen er ongeveer 15 moet
invullen, minder mag alleen als je echt niet anders kunt.

Posters 24 urenloop

Er moeten vandaag nog posters worden opgehangen voor de 24 urenloop. Jens gaat nog eens kijken waar we
precies moeten plakken. Cedric gaat dan een aantal posters ophangen vanmiddag, zodat dit toch is gebeurd. Jens
heeft het quizje gewonnen om de plek te krijgen voor waar we moeten gaan plakken.

Post 24 urenbar

Hier wordt een vat gegeven. Voor de bar is er nog niets gebeurd, de begroting is er nog niet, er is ook nog geen
tekstje doorgestuurd. Het is verder geen speciale bar, iedereen zal kapot zijn. Als er een vat van stella moet
worden gehaald, moeten we daar wel voor zorgen, want Anton weet dat waarschijnlijk niet.

Tapcursus

Dit is de tapcursus van Barteam en van de eerstejaars. De inschrijvingen kunnen best online komen. Deze moet
worden geregeld door de schachtenmeester.

Opstellen agenda PV

� A Goedkeuring agenda

� A Goedkeuring verslag

� A Actipuntjes

� A Mededelingen

� A Fototeam

� B Voorbije activiteiten

– Jeneversport

– Pré 24 urenrondjes

– Doop

– Doopcantus

– 24 urenloop

– post 24 urenloopbar

� B Komende activiteiten

– Zondagavond cultuur jam
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– Tapcursus

– Kampvuur EJW

– Halloweenbar

– Horrorfilmavond

– Cultuur tweedaagse

– Speeddate

– Bonfireday bar

– EJW fakbartocht

� C Ledentruien

� A Update lenteconcert

� A Update kerstfeestje

� A Varia

Fototoestel

Het fototoestel is kapot. Komende week kunnen we nog een fototoestel van presidium mensen vragen. Volgende
PV moetne we een fototoestel inbegroten. We gan nog eens iets zeggen van fototeam ook op de PV. We kunnen
ook dit weekend nog een fototoestel kopen. We kunnen dit beter laten regelen door fototeam de komende week
en dan op de PV hierover beslissen. De noodoplossing is foto’s maken met gsm’s.

Varia

� Stef: Kenny was geniaal gisteren.

� Kathleen: We doen de jaarverantwoordelijke receptie in de winaliving.

� Jens: in naam van bylemans Tetten.

� Simon: Het UHO heeft gevraagd om de winabar te huren

� Cedric: Niet veel mensen heben zich verontschuldigd. Als dit vaker gebeurd kunnen we hier misschien een
straf voor verzinnen.

De vergadering wordt gesloten om 14:15 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 3 november 2014 om 12:45 uur in winagang.
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